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اسبقیان: در مجمع والیبال شاهد جلوههایی از احترام به قوانین بودیم/ داورزنی والیبال را
مانند بچهاش دوست دارد

 شنبه ۲۶ اسفند ۱۴۰۲ - ۲۱:۲۰ شناسه خبـر : ۱۳۹۵۵۶

معاون توسعه ورزش قهرمانی و حرفهای وزارت ورزش و جوانان گفت: داورزنی والیبال را مانند بچهاش دوست 
 داشته و دوست دارد و همچنان در کنار این رشته خواهد بود.

به گزارش خبرنگار ورزشی موج خبر، سیدمحمدشروین اسبقیان معاون توسعه ورزش قهرمانی و حرفهای وزارت ورزش و

جوانان در مجمع انتخاباتی فدراسیون والیبال اظهار داشت: 40 سال است در این ورزش حضور دارم و باید بگویم امروز

بهطور قطع و یقین جلوههایی از احترام به قوانین را دیدیم. مجمع امروز منظم و مرتب بود و از همه اعضای حاضر در آن

تشکر میکنم. از زحمات وحید مرادی هم تقدیر میکنم که کاملاً با وزارت ورزش در برگزاری مجمع هماهنگ بود.

صفحه 1 / 2

https://moojekhabar.ir/khabar/139556/اسبقیان: در مجمع والیبال شاهد جلوههایی از احترام به قوانین بودیم/ داورزنی والیبال را مانند بچهاش دوست دارد
https://moojekhabar.ir/khabar/139556/اسبقیان: در مجمع والیبال شاهد جلوههایی از احترام به قوانین بودیم/ داورزنی والیبال را مانند بچهاش دوست دارد


خبرگزاری موج خبر
www.moojekhabar.ir

 

وی با تقدیر از زحمات محمدرضا داورزنی در فدراسیون والیبال گفت: او والیبال را مانند بچهاش دوست داشته و دوست

دارد و همچنان در کنار این رشته خواهد بود. ما همچنین نباید خدمات ارزشمند مرحوم یزدانیخرم را فراموش کنیم که

زحمات زیادی کشید و والیبال مدرن را پایهگذاری کرد.

معاون توسعه ورزش قهرمانی و حرفهای وزارت ورزش همچنین تصریح کرد: تدابیری که وزیر ورزش داشت، با همکاری

خوب فدراسیون به انجام رسید.

اسبقیان در پایان یادآور شد: فدراسیون والیبال برای وزارت ورزش و جامعه ورزش کشور، بسیار مهم است. در سالهای

گذشته، موفقیتهای خوبی داشته و تیمهای بزرگی را شکست داده است و مردم انتظار دارند رئیس جدید فدراسیون،

روند گذشته را با سیر صعودی طی کند.
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